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Het is tijd voor sport
Sporten is belangrijk. 
Teamsport is verbinden, het 
brengt mensen dichter bij elkaar. 
Sporten is leuk en gezond. Hoe 
jong of oud mensen zijn en wat ze 
in het dagelijks leven ook doen.

Sporters, supporters en vrijwilligers maken tijd vrij voor 
hun vereniging.

En natuurlijk steunen wij jullie vereniging ook.  
Waar en wanneer we kunnen.

Computerweg 16
3821AB Amersfoort

Tel.: 033 455 83 65
www.schoonderbeekbouw.nl

projectontwikkeling ┆ ver-/nieuwbouw ┆ onderhoud/service ┆ restauratie/renovatie

http://www.schoonderbeekbouw.nl


Het is alweer bijna half januari. De eer-
ste wedstrijden van 2024 zijn alweer 
gespeeld. Diverse teams begonnen met 
winst aan het nieuwe jaar. Natuurlijk ons 
vlaggenschip, Telstar 1 wist de eerste 
wedstrijd van 2024 te winnen met 24-13. 
Telstar 3 won ook. Net als de C3, de E2, 
de F1. Fijn dat er steeds weer teams win-
nen. Dat geeft spelers energie en vleu-
gels. Wat een feestje als de punten weer 
binnen zijn. Hoewel, eerlijk is eerlijk, van 
een wedstrijd verliezen leer je soms meer. 
Dat houdt je als team juist scherp: waar 
schoten we tekort in de aanval, waar ging 
de verdediging mis.

Het verschijnen van de Orbit mag ik mis-
schien ook wel vergelijken met een wed-
strijd. Iedere keer weer wil je de deadline 
halen. Alle kopij netjes op tijd bij de re-
dactie en de vormgeving hebben. En het 
moment dat de Orbit dan vanaf de druk-
ker wordt bezorgd, je de doos openmaakt 
en het bovenste exemplaar uit de doos 
haalt: we hebben het weer voor elkaar 
gekregen! De punten zijn weer binnen. 
Want ja, als redactie zijn we steeds weer 
trots op het resultaat: mooie verhalen 
vanuit en over onze vereniging. Wij zijn 
enthousiast over de inhoud, en we hopen 
jullie ook.

Dit keer een bijzonder verhaal over korf-
bal in Japan. Ook daar wordt gekorfbald, 
zij het niet op zo’n grote schaal als in 
Nederland, Pepijn Korff, die tijdelijk in 
Japan woont, vertelt erover. Ook maken 
we weer kennis met enkele sponsors. De 
eerste, Beeldscherp, maakte die mooie 
nieuwe promotiefilm. En ook Westfalia 
Campercentrum stelt zich voor.

Verder zijn er weer veel foto’s van acti-
viteiten te zien en maken we nader ken-
nis met leden van de club. Kortom: ga er 
even voor zitten, blader deze Orbit door 
en wordt enthousiast over onze mooie 
korfbalclub!

Namens het PR & Media Team, wens ik u 
veel leesplezier!

Esther van Beem
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BESTUURSTAFEL
van achter de

Met ingang van dit seizoen is het be-
stuur weer voltallig. Nieuw is de uit-
breiding van het dagelijks bewstuur 
(DB) naar vijf personen. Het DB wordt 
gevormd door:

  •  Rob Harmsen (voorzitter)
  •  Bep van der Molen (vice voorzitter)
  •  Wilbert van Dijk (penningmeester)
  •  Bas Munter (secretaris)
  •  Jaap van Brummelen (lid)

Aangevuld met alle commissievoor-
zitters bestaat het gehele bestuur uit 
11 personen. Om uiteindelijk wel slag-
vaardig te blijven, vergadert het be-
stuur in wisselende samenstelling, 
waarbij periodiek verschillende com-
missies bij het DB aansluiten.

Deze nieuwe werkwijze leidde terecht 
tot vragen over besluitvorming en 
communicatie. Daar is voorafgaand 
aan en tijdens de Algemene Ledenver-
gadering uitgebreid over gesproken. 
Met het vertrouwen dat tijdens de ALV 
is uitgesproken, gaan wij dit seizoen 
ervaren hoe wij gezamenlijk de Telstar-
kar trekken. “Communicatie” in al zijn 
facetten blijft het toverwoord.

Een steviger DB geeft – naast de dage-
lijkse realiteit – tijd en ruimte voor an-
dere zaken. Onderstaand een overzicht 
van deze actualiteiten.

Blaashal
Een project dat door de gemeente 
Nijkerk wordt geleid, met de korfbal-
verenigingen (Telstar en Sparta) als 
voornaamste stakeholders. Inmiddels 
is duidelijk dat de financiële last (te) 
groot is voor Telstar. Dit betreft zowel 
de aanschaf (lening) en afschrijving, 
alsmede de jaarlijkse exploitatiekosten 

die in het rood staan. Daarbij is ook 
een groot aantal praktische vragen nog 
niet beantwoord (denk aan dagelijks 
beheer, extra benodigde vrijwilligers, 
etc.). Telstar stelt zich in dit scenario 
terughoudend op. Beter is wellicht een 
alternatief, waarbij de gemeente zelf 
een blaashal faciliteert en exploiteert. 
Telstar kan dan zaalruimte huren. De 
gemeente zal hier dit jaar een besluit 
over moeten gaan nemen.

Ontwikkeling 
Middelaar/Klaarwater
Telstar voert oriënterende gesprekken 
met de projectontwikkelaars van het 
gebied rondom Telstar. Plan Midde-
laar/Klaarwater voorziet de komende 
jaren in behoorlijk wat woningbouw. 
Dit heeft geen invloed op de korfballo-
catie van Telstar. Wel zal de infrastruc-
tuur (ontsluitingsroutes) ons complex 
“raken”. 
Het is goed dat Telstar in een vroeg 
stadium bij de ontwikkeling wordt be-
trokken. Met hulp van onze commissie 
Onderhoud & Beheer stellen wij ons 
meewerkend/meedenkend op.    

Oud papier
Een heel actueel onderwerp in de ge-
meente Nijkerk. De gemeente heeft het 
idee om naast de centrale papierinza-
meling, ook (gedeeltelijk) huis aan huis 
papier op te halen. Een blauwe contai-
ner aan huis zal ten koste gaan van 
onze papierinzameling. 

Als veruit de grootste papierinzamelaar 
in de gemeente Nijkerk neemt Telstar 
het voortouw in gesprekken met be-
leidsmedewerkers, lokale politiek (de 
CDA-fractie is onlangs bij Telstar ge-
weest) en de wethouder. 

Duidelijk is de onzekerheid over onze 
papierinzameling (wat voor Telstar een 
belangrijke inkomstenbron is). Wordt 
vervolgd, ook in de lokale media. 

Sport BSO bij Telstar
Telstar voert inmiddels verregaande 
gesprekken met Beweegmasters, een 
organisatie die sportieve buitenschool-
se opvang (BSO) biedt in Leusden en 
Nijkerk. 

In het kader van uitbreiding is het com-
plex van Telstar nadrukkelijk in beeld 
als BSO-locatie voor enkele dagen per 
week. Alle financiële en praktische be-
langen/voorwaarden zijn onderdeel 
van een bestuursbesluit dat (mogelijk) 
januari 2024 wordt genomen. We hou-
den jullie op de hoogte.

Toernooien
Op dit moment heeft Telstar geen 
toernooicommissie. Vooralsnog niet 
onoverkomelijk, nu wij net een groot 
evenement (NK-B jeugd) achter de rug 
hebben. Het is natuurlijk wel leuk als 
Telstar aan een toernooi elders mee-
doet.

In het bestuur bekijken we of de deel-
name aan een toernooi dit seizoen op 
ad-hoc basis te organiseren is.  

Scheidsrechters
Telstar draait op de vrijwillige inzet van 
iedereen. Het fluiten van wedstrijden 
dreigt een ondergeschoven kindje te 
worden. Het is (zacht uitgedrukt) geen 
favoriete taak. Alleen het moet wel ge-
beuren. Zonder scheidsrechters geen 
wedstrijden. En een bardienst is mis-
schien leuker, maar “met 30 man ach-
ter de bar” houden we geen klant meer 
over. 
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Het scheidsrechtertekort is geen pro-
bleem van de scheidsrechterscommis-
sie (SR), maar van heel Telstar. Om die 
reden trekt het bestuur nu samen op 
met de SR. De Verenigingsarbitrage 
staat ook buiten Telstar hoog op de 
agenda. Eind januari 2024 bezoekt een 
afvaardiging van bestuur + SR een the-
ma-avond verenigingsarbitrage. Met 
vereende krachten komen wij fluitend 
het seizoen door, toch?!

Vertrouwenspersonen
Sinds dit seizoen heeft Telstar twee 
vertrouwenspersonen: Jan Bleeker en 
Berdien Bruining. Beiden hebben een 
uitstekend profiel voor deze functie. Zij 
zullen zich verder bekwamen in hun rol 
als vertrouwenspersoon en zich gaan-
deweg verder introduceren bij Telstar. 
Achterin de Orbit vind je hun contact-
gegevens. 

Tot slot
Als bestuur streven wij naar zicht-
baarheid en toegankelijkheid binnen 
Telstar. In het bestuur en door alle 
commissies heen. “Communicatie” is 
de drijvende kurk. Aarzel niet in het 
contact met elkaar.  Alle ideeën, be-
denkingen, struikelpunten, tips of com-
plimenten, we horen het graag.

Namens het bestuur,
Rob Harmsen en Bep van der Molen

Overlijdensbericht

Op 4 januari 2024 is Wim Timmer op 
70-jarige leeftijd, na een periode van 
ziek zijn, overleden.

Wim is in de periode 1975-1985 als 
speler actief geweest bij Telstar. In de 
jaren 80 was hij met zijn Firma Timmer 
Konstruktie en Installatiebedrijf een 
van de eerste shirtsponsors van 
Telstar. 
De Firma Timmer is shirtsponsor 
gebleven tot aan de sluiting van het 
bedrijf in 2019. 

We konden als Telstar altijd een 
beroep op Wim doen. Van materiaal 
zoals palen en voeten lassen tot 
het repareren van een bevroren 
waterleiding in de kantine en hulp 
toen het dak van de kleedkamers 
er tijdens een januaristorm was 
afgewaaid. 

Wim is Telstar altijd blijven volgen. 
Zo kwam hij nog steeds oud papier 
brengen en hij kwam regelmatig 
kijken als zijn kleindochter Sophia 
moest korfballen. 

FAMILIEBERICHT(EN)

Op 14 oktober 2023 is Wim nog bij 
de reünie ter ere van het 60-jarig 
jubileum van Telstar geweest.

Wij herinneren Wim als een zeer 
betrokken Telstar man.

Namens de leden en het bestuur 
van Telstar wensen wij zijn familie en 
vrienden veel sterkte.

Ook je familiebericht in het clubblad?
Insturen via de website: www.kvtelstar.nl/insturen-familieberichten

Of via e-mail: redactie@kvtelstar.nl

https://www.kvtelstar.nl/insturen-familieberichten
mailto:redactie%40kvtelstar.nl?subject=


De Brink in Hoevelaken 

woensdag 08:30 - 17:15
vrijdag 08:00 - 17:30

zaterdag 08:30 - 17:00

www.meestervis.nl

https://hoflakeoptiek.nl
https://www.pluktuinstoutenburg.nl
http://www.meestervis.nl
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januari februari maart april
 1 Sander
 2 Bert
 3 William
 7 Robert
 8 Anouk
 10 Jeannette
 12 Arjan
 13 Imke
 15 Eljada
 18 Joline
 18 Lenie
 19 David
 19 Aron
 19 Minoesch
 19 Tera
 21 Wilbert
 21 Theo
 22 Naomi
 23 Tijsje
 23 Bram
 23 Rik
 25 Geerling
 27 Jan

 2 Petra
 3 Matthé
 5 Cees
 6 Corine
 8 Laura
 10 Bert
 11 Arjen
 12 Mirthe
 12 Casper
 14 Joëlle
 14 Nancy
 17 Jowha
 17 Patrick
 18 Hugo
 18 Geert
 20 Herman
 21 Steffen
 23 Anneke
 24 Bas
 27 Bep
 28 Ria

 4 Jaap
 4 Janny
 5 Gert-Jan
 6 Thijs
 7 Marianne
 8 Julin
 8 Martin
 9 Luuk
 9 Tess
 10 Boaz
 10 Rick
 10 Marga
 11 Max
 11 Sigrid
 12 Ingeborg
 14 Jarno
 15 Ruben
 16 Daphne
 18 Willem
 22 Bjorn
 22 Renger
 23 Arjan
 24 Ruben
 26 Xander
 28 Iddo
 30 Alinda
 31 Jan

 1 Miriam
 2 Jan
 4 Coby
 6 Brent
 8 Mariska
 10 Margreet
 11 Madelief
 13 Clarieke
 14 Lia
 15 Wilma
 18 Eva
 18 Tjerk
 19 Joris
 19 Shirley
 20 Ton
 23 Jan-Paul
 23 Renske
 26 Jan
 27 Arno
 29 Evelien
 29 Kees
 29 Jos
 30 Esmee

 2 Ruben
 3 Stefan
 5 Cobi
 6 Xia Lin
 7 Jet
 9 Dana
 9 Ronneke
 10 Matz
 10 Michiel
 10 Arjan
 11 Marjan
 12 Henrieke
 12 Elzard
 14 Marieke
 16 Stefan
 17 Ronnie
 19 Maarten
 25 Cathelijne
 25 Julia
 25 Alex
 28 Elizabeth
 28 Wendy
 28 Dingena

mei
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Coop 
altijd 
dichtbij
• online boodschappen 

ophalen & bezorgen

• gratis parkeren

• PostNL servicepunt

• postzegels

• coffeecorner

• verse jus sap-machine

• slijterij

• bloemen & planten

• stomerij

Coop Zwartebroek Van Veluw
Albert van Meerveldstraat 90

https://www.coop.nl/supermarkten/van-veluw-zwartebroek/3640
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een warm welkom voor
NIEUWE LEDEN
Sarah
Theo
Riet
Marion
Charlotte

Clarieke
Fleur
Petra
Eljada
Thijmen

Miranda
Henrieke
Evelien
William
Barbara

Jill
Henk
Zahria
Vera

Margreet
Jolein
Jesse

BILLIE BALLIE, EYECONS EN KL
Net als voorgaande jaren is er weer 
een ‘Billie Ballie competitie’ gekoppeld 
aan Telstar. Wie voorspelt de juiste 
uitslagen van de wedstrijden die in 
de Korfbal League gespeeld worden? 
Wil jij dit jaar of wellicht volgend jaar 
weer meedoen met ‘Billie Ballie’? Ga 
naar www.billieballie.com en gebruik 
sm54qgfyjPubn0S om je toe te voegen 
aan deze groep.  

Op het moment van schrijven hebben we 
speelronde 7 achter de rug in de Korfbal 
League competitie. Momenteel staat 
Carmen bovenaan met 60.29 punten. 
Dat Carmen een echte kenner is, blijkt. 
Ze is zelfs een tijdje de nr. 3 geweest van 
heel Nederland! Dat is wel een applausje 
waard! 

Als de reguliere Korfbal League 
competitie is gespeeld gaan de 
nummers 1 t/m 4 van de poule strijden 

door middel van de play-offs om 
uiteindelijk de korfbalfinale in Ahoy te 
spelen op zaterdag 13 april 2024. In de 
aanloop naar deze finale kan je iedere 
zaterdag en een enkele zondag online 
en live meegenieten van de wedstrijden 
via www.eyecons.com. Zo krijg je de 
spanning van de wedstrijd mee en kan jij 
jouw favoriete spelers thuis op de bank 
bewonderen. Het is natuurlijk ook een 
handige tool om op de hoogte te blijven 
van de uitslagen en zo te zien of jouw 
voorspelling op ‘Billie Ballie’ klopt 😉. De 
wedstrijden kan je uiteraard ook op een 
later moment terugkijken. 

Last but not least... De verkoop van de 
tickets voor de Korfbal League finale 
is inmiddels ook gestart! Vorig jaar zijn 
we met een grote groep Telstarters 
naar Ahoy afgereisd om de finale op het 
hoogste niveau van Nederland mee te 
maken. 

Heb je zin om dit jaar ook (weer) mee 
te gaan en ben je benieuwd wie er nog 
meer allemaal gaan of zou je graag 
willen carpoolen? 

Join de groepsapp: 

https://www.eyecons.com
https://chat.whatsapp.com/Il465JwtISYATZRxdcV4JV
https://chat.whatsapp.com/Il465JwtISYATZRxdcV4JV 
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welkom bij de telstar-familie

Jullie hebben wellicht allemaal de nieu-
we promovideo gezien die op de home-
page van de website staat en via social 
media verspreid is. De presentatie was 
op de jubileumdag in oktober en werd 
gesponsord door Beeldscherp. 

Eigenaar Rick Cosijn vertel eens... hoe 
zou je jouw bedrijf in 3 zinnen beschrij-
ven?
Beeldscherp maakt video’s voor bedrij-
ven, organisaties en overheden die mee 
willen spelen in een snel bewegende 
(online) wereld. Wij helpen met grijpende 
storytelling in het meest aansprekende 
marketing medium. Want overal is waan-
zinnige content om te consumeren, dus 
om mee te spelen in dit medialandschap 
moet jouw marketing ook waanzinnig zijn.

Kun je jezelf voorstellen? Wie ben jij? 
Wat beweegt jou?
Op jonge leeftijd werd ik al gegrepen 
door bewegend beeld. Ik kon er toen nog 
niet precies mijn vinger op leggen, maar 
ik werd gefascineerd door films en series 
en kon daar echt verdwaald in raken. 

Een carrière kiezen was dus niet zo moei-
lijk. Terwijl ik beter werd in het maken van 
video’s ontdekte ik ook waar mijn kracht 
lag; het leggen van een brug tussen de 
creatieve kant van videoproductie en op-
drachtgevers die daar baat bij hebben 
(dat is iedereen). 

Ik raak geïnspireerd door dingen die tot 
de verbeelding spreken; de natuur, goe-
de storytelling (in films of series), ruimte-
vaart. Maar ook mensen inspireren mij; 
mensen die fysieke barrières breken in 
sport, of juist wat meer artificiële barriè-
res breken in bijvoorbeeld ondernemer-
schap. Of mensen die zonder reden wat 
goeds doen voor de medemens. 

Wat was je eerste baantje?
Een krantenwijk.

Wat zou je doen als je dit werk niet 
deed?
Iets anders creatiefs? Of onderwaterlas-
ser. Ik heb werkelijk geen idee wat ik an-
ders zou doen, ik doe precies wat ik wil. 

Kun je kort de geschiedenis van je be-
drijf schetsen?
Recht uit de opleiding ben ik Beeldscherp 
begonnen. Dat was in de zomer van 2020. 
Met een wereld die op slot zat was het 
een sprong in het diepe. Maar juist in die 
tijd ontdekte (of bevestigde) de kracht 
van video. 
Dus netwerken was een uitdaging, maar 
stap voor stap kwamen projecten onze 
kant op. Ondertussen hebben we projec-
ten gedaan door heel het land, half Eu-
ropa en ben ik ook een keer naar Afrika 
geweest. 
We doen een mooie mix aan projecten 
zoals de promotievideo voor Telstar. Dus 
video’s voor op sociale media, websites, 
beurzen, etc. 2D video’s noemen we die. 
360 graden video (Virtual Reality) is op 
ons pad beland, en daar zie ik voor de 
toekomst veel kansen. 

Wiens baan zou je voor een dag willen 
uitvoeren?
Ik heb werkelijk geen idee. Als ik hier een 
antwoord op heb ga ik me laten omscho-
len. 

Wiens baan zou je absoluut niet willen?
Politici. 

Waar kunnen we jou ’s nachts voor 
wakker maken?
Een vroege wekker om ergens te gaan 
filmen met zonsopgang is werkelijk nooit 
een probleem. 

Wat heeft je aangezet om onze vereni-
ging te sponsoren?
Sporten is belangrijk, en ik vind dat meer 
mensen het moeten doen. Door een pro-
motievideo te sponsoren geloof ik dat 
Telstar zich kan laten zien op een manier 
die alleen maar zichtbaar is met video. 
Want hoe meer mensen er bewegen, hoe 
gelukkiger de samenleving is. En korfbal 
is natuurlijk dé sport, zeker bij zo’n inclu-
sieve vereniging als Telstar. 

Heb je zelf al eens gekorfbald?
Zeker! Zeven jaar lang heb ik gekorfbald 
bij Gemini Gouda.

Wat is je favoriete sport en welke beoe-
fen je zelf? En waar?
Hardlopen heeft op dit moment mijn inte-
resse. Het mooie aan deze sport is dat je 
het waar en wanneer dan ook kan doen. 

Wie inspireert je?
Mensen die het beste met de wereld/de 
medemens voor hebben. Maar ook film-
regisseurs zoals Christopher Nolan of 
Damien Chazelle. 

Waar kun jij je echt druk om maken?
Onrecht. Mensen zijn vaak de dupe van 
ellende waar ze niets mee te maken heb-
ben en/of niet verdienen. 

Als je in je woonplaats een ding zou mo-
gen veranderen, wat zou dat dan zijn?
Beter openbaar vervoer.

BEELDSCHERP
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Wat wil je in de komende tien jaar in ieder geval bereiken?
Ik wil graag mooie projecten draaien. Positieve impact maken met het werk dat 
ik doe. Mooie reizen kunnen maken, nog meer mooie mensen leren kennen. 
Mooie sportprestaties neerzetten.

Naast wie zou je (behalve je partner) graag in het vliegtuig willen zitten en 
waarheen?
Ik laat me graag verrassen. 

Waarom zouden onze leden juist voor jouw bedrijf moeten kiezen?
We zijn een jong bedrijf dat het hedendaagse medialandschap snapt. 

Wat (aanbieding, actie, nieuws of vacature) zou je bij onze leden onder de 
aandacht willen brengen?
Vraag een offerte bij ons aan voor een videoproductie en krijg 5% korting op je 
eerste aanvraag. Laat even weten dat je via Telstar komt ;-)

Wij leren graag van specialisten. Heb je een (vak)tip of advies voor onze 
leden?
Probeer zoveel mogelijk foto’s/video’s te maken van de mooie en minder mooie 
dingen uit je leven, maar probeer ook niet je te verschuilen achter die camera en 
ga in het hier en nu te staan van de momenten die je leven opmaken. 

Hoe ziet een dagelijkse werkdag er gemiddeld uit?
De ene week word ik wakker in een hotelkamer in Litouwen om daar te gaan 
filmen, de andere week maak ik lange dagen op kantoor om alle deadlines te 
halen. Veel bellen en mailen, maar ook diepe duiken maken in de techniek om 
bij de nieuwste innovaties te blijven. 

Wat spreekt je zo aan in onze mooie vereniging?
Er is een plek voor iedereen. Sporten is belangrijk, maar plezier hebben is net zo 
belangrijk. KV Telstar straalt gewoon heel veel gezelligheid uit. 

Wil je nog wat kwijt aan eenieder die dit interview leest?
Lekker sporten met zijn allen!

Beeldscherp
06 34879548

rick@beeldscherp.nl
www.beeldscherp.nl

https://www.beeldscherp.nl
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HESTER KRABBE
ik geef de veter door aan ...

Wil je jezelf even voorstellen? 
Mijn naam is Hester Krabbe en ik ben 17 
jaar.

Wat doe je in het dagelijks leven? 
In het dagelijks leven doe ik de opleiding 
bouwkunde op het ROC midden 
Nederland. En ik werk ongeveer drie dagen 
per week bij de jumbo in Hoevelaken.

Hoe lang korfbal jij al en waarom ben jij 
gaan korfballen? 
Ik korfbal al bijna 10 jaar, en dat komt 
doordat mijn zus (Britt Oosterbroek) 
vroeger altijd heeft gekorfbald en toen ze 
opzoek ging naar een nieuwe club, leek 
het mij ook leuk om eens te kijken en ben 
ik ook op korfbal gegaan.

In welk team zit je momenteel? Kan je 
iets over jouw team vertellen? 
Ik zit in de A2 en ik vind het een heel leuk 
en gezellig team. Wij zijn fanatiek en willen 
altijd winnen, we hebben gezelligheid in 
het team en wat belangrijk en fijn is aan 
ons team is dat iedereen elkaar in zijn 
waarde laat!

Waar ligt jouw kracht tijdens korfbal?
Ik denk dat mijn kracht is dat ik 
doorzettingsvermogen heb en niet wil 
opgeven ook wanneer het lastig word. 
Ook denk ik dat mijn kracht tijdens het 
korfballen is dat ik goed kan samen 
werken met mijn medespelers.

In welk onderdeel van het korfbal zou jij 
jezelf nog willen verbeteren? 
Wat ik nog zal willen leren is hoe ik beter 
kan ondersteunen voor mijn vakgenoten 
en hoe ik beter voor een tweede kans kan 
lopen.

Wat is jouw hoogtepunt als korfballer? 
Mijn hoogtepunt was vorig jaar 
zaalseizoen toen ging het echt heel goed 
en hebben we als team heel veel samen 
geleerd en zijn we gedeeltelijk kampioen 
geworden. En afgelopen veldseizoen 
was ook echt een hoogtepunt, toen zijn 
we kampioen geworden en dat ook nog 
ongeslagen!

Zaal of veld? En waarom? 
100% zaal, want ik vind het sfeertje veel 
leuker met kijken bij de selectie en de 
gezelligheid! En ik vind de zaal leuker 
omdat het spel dan sneller gaat.

Verdedigen of aanvallen?
Vroeger vond ik aanvallen leuker maar 
nu heb ik niet echt meer een voorkeur, ik 
vind aanval nog steeds leuk omdat je dan 
kan scoren en dan samen doelpunten kan 
maken. En ik vind verdedigen leuk, want 
daar leer ik veel van tijdens een wedstrijd 
bijvoorbeeld: wanneer je meer druk moet 
geven.

Je kunt op verschillende manieren 
korfbal spelen. Welk soort spel heeft 
jouw voorkeur? 
Bij de A2 spelen wij 4-0 en dan 3-1 en dit 
is ons vertrouwde spelletje en dit heeft 
mijn voorkeur omdat als wij het goed 
hebben staan kunnen we weer andere 
soort spelletjes leren en zo gaat het ook 
steeds beter om voor te verdedigen.

Heb je een korfballer die voor jou een 
voorbeeld is?
Mijn zus is wel echt mijn voorbeeld, ik 
ben heel trots op haar en ik leer heel 
veel van haar. Ook omdat een goede 
ondersteunende dames is voor haar team.

Naast zelf korfballen geef jij ook trainen 
aan de E2. Hoe vind je het om trainer 
te zijn? 
Ik ben nu al drie coach en ik vind dit heel 
leuk, ik heb een heel leuk en schattig team 
en vind het ook heel leuk om dit samen 
te doen met Laura Morren. Ik denk ook 
dat wij een goede aanvulling zijn voor 
elkaar. En ik vind het dus leuk om de kids 
trainen te geven, want je ziet dat ze dan 
een goede groei maken.

Wat maakt Telstar een leuke club om te 
korfballen voor jou? 
Ik vind de gezelligheid van Telstar 
heel leuk en ook leuk dat er veel wordt 
georginseerd.

Aan wie zou jij de veter door willen 
geven? 
Ik zou de veter door willen geven aan 
Laura Morren.



Kantemarsweg, naast Albert Heijn

MC4DESIGN.NL

grafische vormgeving & webontwikkeling

één aanspreekpunt voor 
complete identiteit

elke website is uniek,
compleet en responsive

resultaat voor kleine en 
grote ondernemers

ADVIES CREATIEF SUCCES
compleet aanbod
alles onder 1 dak

AANBOD

Goed werk begint met een goed gesprek.
Creativiteit begint met sterke koffie en 

aanstekelijk enthousiasme. 

NEEM CONTACT OP

06 814 29 007

modern design, 
snel en betaalbaar

UP TO DATE

Positieve, heldere ontwerpen,
met jóuw unieke sparkle

Korfbal plezier
vo o r i ed er een

Is jouw kind tussen de 3 en 6 jaar en 
wil het spelletjes komen spelen en 
korfballen? Kom dan eens kijken bij 
de Kangoeroes!Voor meer informatie kun je contact 
opnemen met Telstar door te mailen 
naar tc@kvtelstar.nl of door een kijkje 
te nemen op onze website:

KVTELSTAR.NL

De Kangoeroe Klup 
is een bewegingsvorm met een knipoog 

naar het korfbal.
Voor kinderen in de leeftijd van 3 tot 6 jaar. 

https://www.colorstore.nl
https://mc4design.nl
mailto:tc%40kvtelstar.nl?subject=Kangoeroe%20Klup%20KV%20Telstar


15

DEDEoRBIToRBIT

KORFBAL AROUND THE GLOBE
Pepijn Korff speelt in Japan

Pepijn, kun je eerst iets over jezelf 
vertellen? 
Ik ben 26 jaar en momenteel ben ik tot en 
met eind januari in Japan. Ik ben student 
aan Hogeschool Windesheim en volg 
daar de opleiding HBO-ICT. Ik zit op dit 
moment in mijn afstudeerjaar en hoop 
tegen de zomer klaar te zijn met mijn 
studie. 
Voordat ik vertrok naar Japan heb ik bij 
Telstar gespeeld maar korfballen doe ik 
hier ook graag in Japan. Naast korfbal 
ga ik ook graag naar de sportschool en 
soms een rondje hardlopen. Als ik de 
mogelijkheid had zou ik zeker langer in 
Japan willen blijven maar helaas moet 
ik snel terug naar Nederland voor mijn 
afstudeerstage.

Hoe lang heb je bij Telstar gespeeld?
Ik begon in de C3 bij Telstar en ben daar 
gebleven tot een jaar of twee terug. Het 
zal zeker niet zo lang zijn als andere leden 
maar ik heb zeker korfbal geleerd met 
veel plezier bij Telstar.

Heb je bij Telstar ook andere activiteiten 
gedaan? 
Naast dat ik korfbalde heb ik ook 
training gegeven en ik heb ook andere 
vrijwilligersactiviteiten gedaan. Ik stond 
graag achter de bar maar ook graag aan 
de bar. Helaas telt dat laatste niet als 
vrijwilligerstaak maar het was ook iets 
wat ik graag deed bij Telstar. Als ik terug 
ben in Nederland kom ik zeker weer een 
drankje doen!

Korfbalde je in Nederland nog en waar?
Voordat ik naar Japan ging korfbalde ik bij 
MIA, maar ik heb geen idee meer in welk 
team. Ik heb me nu afgemeld en als ik 
terugkom meld ik me daar weer aan. Dan 
word ik weer in een team geplaatst.

Hoe ben je in Japan terechtgekomen?
Via mijn school, want die bieden de 
mogelijkheid aan om in het buitenland 
een semester te volgen. Windesheim heeft 
namelijk partneruniversiteiten over de hele 
wereld. Hierdoor zijn er mogelijkheden 
om bij partneruniversiteiten te studeren 
voor één of twee semesters. Het leek 
mij altijd al heel interessant om te 
studeren in het buitenland vanwege 
de ervaring dus daarom ben ik ook 
die uitdaging aangegaan. Eén van die 
partneruniversiteiten van Windesheim zit 
in Tokyo en dat is ook waar ik nu verblijf.

Waarom heb je gekozen voor Japan?
Windesheim heeft partneruniver-siteiten 
over de hele wereld. Er zitten veel 
partneruniversiteiten in Europa maar die 
landen kun je makkelijker bezoeken voor 
een vakantie. Als de kans er is ga je niet 
naar België want de wegen zijn daar toch 
slecht en je wilt er niet heen. Daarom 
koos ik voor een universiteit ver weg. 
Voordat ik Japan koos als bestemming 
vond ik het al een heel interessant land 
want het is totaal anders dan Europa. Ook 
was ik erg geïnteresseerd in de natuur 
en geschiedenis van Japan. Daarbij leek 
het mij ook heel gaaf om naar een land te 
gaan waar je de taal niet kent, dit is een 
extra uitdaging.

Hoe bevalt het leven tot zover?
Het leven is hier fantastisch! Qua valuta 
is het helemaal top want het leven is hier 
lekker goedkoop. Ik zit hier vier dagen op 
de campus maar als ik vrije tijd heb ga ik 
graag naar andere locaties hier in Japan. 
Doordat ik hier nu voor langere tijd zit 
kan ik dingen zien en ontdekken die je 
normaal gesproken niet ziet of doet als 
toerist. 
Daarbij is het fantastisch om met 
Japanners karaoke te doen maar ook heel 

oneerlijk aangezien zij al hun hele leven 
karaoke zingen en daar dus erg goed in 
zijn. Ik doe het alleen als ik een drankje 
op heb en dan klinkt het nog steeds niet 
goed. 
Er is gewoon te veel om op te noemen hoe 
het leven hier is maar kort gezegd is het 
hier heel anders en heel goed.

Wat zijn de grootste verschillen tussen 
Nederland en Japan?
Er zijn heel veel verschillen tussen Japan 
en Nederland want de mensen en cultuur 
zijn hier zo anders. Als ik toch één verschil 
moet noemen dan is het geduld. Mensen 
hier hebben heel veel geduld. Zij zullen 
altijd netjes een rij vormen bij het wachten 
en stil zijn. Dat is iets wat in Nederland 
nooit zou gebeuren.

Ook zijn de mensen hier heel indirect. Als 
je iets fout doet dan kijken ze je aan maar 
ze zullen het je nooit vertellen. Je krijgt 
dan een blik en dan weet je nog steeds 
niet wat je fout doet. Het is dus altijd even 
uitzoeken wat dan fout was gegaan.

Dat zijn echt de grootste verschillen 
maar er zijn er te veel om op te noemen. 
Daarvoor kan je het beste het land 
bezoeken om het te ervaren.

Wat vind je leuk en minder leuk?
Het leuke hier is dat je elke dag buiten de 
deur kan eten zonder te veel geld uit te 
geven. Hierdoor kan je veel verschillende 
maaltijden eten die je in Nederland niet 
kan krijgen. Het is een aanrader om naar 
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een izakaya te gaan want daar krijg 
je van alles wat. Elke vrijdagavond 
zitten alle Japanse zakenmensen 
daar en je kan met hen dan gezellig 
meepraten en drinken.

Verder vind ik het erg fijn dat ik 
zoveel vrije tijd heb naast mijn studie 
om het land te ontdekken. Ik ontmoet 
hierbij dan weer andere mensen en 
dat is echt iets wat ik heel leuk vind. 
Ook om te proberen een gesprek 
te voeren met Japanners is heel 
interessant want ze zijn helemaal 
niet zo open. Alleen als je naar hen 
toestapt voor een gesprek zijn ze 
open. 

Wat ik minder leuk vind is dat er 
geen normaal brood is. Ik denk dat 
ik daar te Nederlands voor ben maar 
al het brood is hier zacht, zoet en 
zonder korst. 

Bij welke club speel je in Japan en 
hoe ben je er terecht- gekomen?
Ik speel hier bij VICUS. Daar ben ik 
terechtgekomen door van tevoren 
te kijken of er korfbal was in Japan. 
Ik had deze club gevonden op 
Instagram en hen een berichtje 
gestuurd om te vragen of ik mee 
kon trainen. Ze waren heel erg 
open en blij dat ik wilde aansluiten 
want iemand die lang korfbalt is 
bijzonder. Het is een gezellig clubje 
mensen dus om die reden speel ik er 
ook al drie maanden.

Hoe groot is de club?
In Japan zijn er niet veel mensen 
die korfbal spelen zeker als ik 
het vergelijk met de hoeveelheid 
mensen. Bij VICUS spelen ongeveer 
100 mensen. Hier in Japan werkt 

sport ook iets anders want je speelt 
alleen een sport in highschool of 
university. Als je klaar bent ga je naar 
de sportschool of hardlopen. Het 
bestaan van een aparte korfbalclub 
hier is daarom al heel bijzonder 
maar dat er dan ongeveer 100 leden 
zijn vind ik nog knapper.

Dus zijn er niet zo veel 
korfbalverenigingen in Japan?
Er zijn in totaal maar tien clubs hier 
in Japan dus helemaal niet veel 
clubs in vergelijking met Nederland. 
Ik heb laatst iemand gesproken die 
bij de Japanse korfbal organisatie zit 
en die gaf aan dat het doel is dat de 
korfbal de komende jaren in Japan 
gaat groeien. Dit willen ze doen door 
bij scholen meer introducties te 
geven en meer clubs op te richten in 
andere steden. 

In welk team speel je?
Qua teams heb ik niet echt duidelijk 
nog gekregen welke er hier zijn 
want ook niet iedereen is er altijd 
met trainen. Bij trainingen ben 
ik er gewoon en speel ik met 
verschillende niveaus samen. Van 
beginners tot en met mensen 
die in het nationale team hebben 
gespeeld. Het belangrijkste vind ik 
ook dat er vooral plezier is hier met 
de sport.

Welk niveau korfbal speel je?
Ik speel hier in Japan het enige 
niveau dat er is en dat is plezier 
hebben want er is geen competitie. 
Wel is er om de maand een 
toernooitje tegen verschillende 
clubs. Bij deze toernooien wordt er 
niet gekeken naar welk niveau er 
gespeeld wordt. De sport is hier te 
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wordt geleerd. Daarom zie je bij beginners 
vaak een basketbalshot en soms zie je nog 
steeds een klein beetje van die techniek 
bij mensen die het langer spelen.

Verder zijn Japanners niet fysiek want dat 
zouden ze gewoon nooit doen. Een duel 
onder de paal gaan ze niet aan want dat 
zit gewoon niet in hun systeem. Dit is ook 
iets wat ik ze probeerde te leren hier.

Ook het sociale aspect na een training 
of wedstrijd is hier niet altijd aanwezig. 
In Nederland blijf je na een wedstrijd 
meestal wel hangen voor een drankje. 
Dat gebeurt hier niet altijd maar na een 
toernooitje gaat ongeveer een derde van 
de spelers mee naar een izakaya om daar 
te eten en uiteraard te drinken.

Is korfbal in Japan populair?
Korfbal is hier niet zo populair maar het 
groeit wel veel. Dit is ook het doel van de 

Japanse korfbal organisatie. In Nederland 
op school is er altijd wel iemand die aan 
korfbal doet maar hier hebben ze op 
school gewoon nog nooit van korfbal 
gehoord. Dus de sport is hier zeker niet 
populair. Alleen mensen die nieuw zijn 
vinden het wel heel erg leuk om de sport te 
leren. Ook als ik er naar vraag hopen veel 
mensen hier dat het populairder wordt 
omdat ze het een leuke sport vinden.

Zou je korfballen in Japan aanraden?
Ik zou het zeker aanraden voor de 
ervaring want de mensen vinden het 
allemaal hartstikke interessant als er 
een Nederlander langs komt die lang 
korfbal heeft gespeelt. Je merkt gelijk 
de cultuurverschillen en maakt die van 
dichtbij mee.
Naast dat zijn de mensen erg gastvrij en 
vriendelijk dus ik raad het absoluut aan! 
Als je er langer bent moet je ook karaoke 
met ze zingen als je er toch bent. 

klein om een competitie te hebben met 
verschillende niveaus.

Spreken ze goed Engels in je team en 
hoe communiceer je?
Er zijn een aantal mensen bij VICUS die 
Engels spreken, zij het niet allemaal 
vloeiend. De meeste mensen beheersen 
niet echt Engels. In dat geval probeer ik 
met mijn beetje Japans te communiceren 
en zij met hun beetje Engels. Vaak komen 
we er wel uit omdat iemand die wel 
Engels kan dan de vertaling doet tijdens 
de training. Bij de partijen of wedstrijden 
merk je dat je niet persé Engels of Japans 
hoeft te spreken. Het spelletje blijft 
hetzelfde ongeacht waar je het speelt.

Speel je buiten en binnen korfbal?
Korfbal wordt hier alleen maar binnen 
gespeeld. Bij de club waar ik zit is er een 
uitzondering, want ze huren een school af 
waar ook op het dak getraind kan worden. 
Op het dak trainen ze één keer in de week 
en in de zaal twee keer in de week. Hier 
in Tokyo is er geen ruimte om op een 
grasveld te korfballen. Dat is gewoon niet 
haalbaar in zo’n grote stad.

Wat is het niveau van de korfbalclubs 
in Japan in vergelijking met de 
Nederlandse clubs?
Ik denk dat het niet eerlijk is om het 
niveau hier te vergelijken met Nederland 
aangezien korfbal hier nog in de 
kinderschoenen staat. De meeste mensen 
bij VICUS spelen pas maximaal een jaar 
korfbal. Hierdoor is het niveau nog niet 
heel hoog maar ze hebben wel flink meer 
leden dan een paar jaar geleden.

Wat zijn de grootste verschillen tussen 
korfbal in Nederland en in Japan?
De grootste verschillen zijn voornamelijk 
dat de sport hier niet zo groot is en 
daarnaast zijn de mensen hier ook kleiner. 
Ik ben niet heel lang in Nederland maar 
hier ben ik toch één van de langste of zelfs 
de langste. Verder zijn de korfballers hier 
vooral mensen die op school basketbal 
hebben gespeeld omdat korfbal hier niet 
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IN BEELD
jubileum

Alle foto’s staan op: www.kvtelstar.nl

https://www.kvtelstar.nl/2023/10/16/onze-vereniging-viert-60-jarig-jubileum/
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Bistro 
‘De Slag’

Sport  kijken, eten en drinken,
feesten en partijen

Zuiderinslag 2, Hoevelaken  www.sportcafedeslag.nl  Tel.: 06 238 50 767
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servicegericht
en betrouwbaar!
RJJ KEUKENS HOEVELAKEN
Het juiste adres voor keukens, 
keukenapparatuur en toebehoren

Oosterdorpsstraat 33 3871 AA Hoevelaken  Tel.: 085 876 95 17   www.rjjkeukens.nl
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A2

F1

D1

S1

KAMPIOENEN
op het veld
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PAS OP VOOR
de zebra’s

Tijdens het veldseizoen lukte het ze al: 
de zebra’s (F1) waren met verve winnaar 
van de poule. Alle zes wedstrijden werden 
gewonnen en uiteindelijk hadden ze ook 
een doelpuntensaldo van 94. Ook in de 
zaal gaat het goed met de zebra’s. Na 5 
wedstrijden gespeeld te hebben, en deze 
ook gewonnen te hebben, staan ze met 10 
punten bovenaan. De nummers 2, Unitas 
Perspectief F2, SKF F1 en MIA F1 staan 
op 6 punten en hebben dus een flinke 
achterstand van 4 punten. Wie vormen dit 
leuke team?
 
Het team bestaat uit Quin, Boaz, 
Niek, Matthé, Cathelijne en Tijsje. Zes 
enthousiaste spelers. Quin en Boaz 
zorgen voor de doelpunten, Cathelijne 
en Niek voor de onderscheppingen, 
Matthé en Tijsje voor een mooie aangeef 
en verdediging. Steeds zorgen zij samen 
voor een spannende wedstrijd. Ze worden 
getraind door Esther en Marieke, twee 
toptrainers. Zij zorgen ervoor dat de spelers 
gemotiveerd en enthousiast het spel spelen. 

Quin zegt: “Ik houd van doelpunten maken 
van veraf. Ik vind Marieke en Esther leuke 
trainers die goede trainingen geven. Ik 
vind het tem gezellig en we kunnen goed 
samenwerken. Ik word blij van winnen.”
 
Cathelijne vertelt: “We zijn gewoon goed en 
gooien snel naar elkaar over. Het is ook een 
heel leuk team en leuke trainers.”
 
Tijsje vindt: “Ik heb hele leuke trainers 
en vind de trainingen heel gezellig met 
iedereen! Ik houd van winnen.”

Boaz: “We hebben leuke spelers en trainers. 
Ze hebben ons doorloopballen geleerd. Dat 
vind ik leuk om te doen. En de tegenstanders 
vinden die lekker moeilijk😀!”
 
En Niek zegt: “Ik vind de bal eruit tikken 
leuk. Ik vind het gezellig en vind iedereen 
leuk. Marieke en Esther kunnen goed trainen 
geven.”
 
Het team heeft als doel ook de 
zaalcompetitie te winnen. Houd ze in 
de gaten!
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Lang, lang, lang geleden is er bij KV Telstar/Schoonderbeek 
een heuse supportersvereniging opgericht: RELSTAR! 

Die prachtige spandoeken in de zaal? 
Die hebben we te danken aan RELSTAR. De trommel 
en de toeter? U raadt het al... RELSTAR! Maar helaas, 
de leden van RELSTAR zijn opgegroeid en staan 
inmiddels zelf te spelen op de momenten dat RELSTAR in 
het verleden het beste te zien en te horen was. 

Achter de schermen wordt elke zaterdag het grote spandoek 
opgehangen, wordt het team van de week geregeld, wordt 
de zaal aan het begin van het seizoen aangekleed en aan het 
einde weer opgeruimd, maar RELSTAR’s grootste wens is dat 
het weer tot leven komt! 

En daar hebben we een ieder voor nodig! 
Vind je het leuk om af en toe wat herrie te maken, een goed 
sfeertje en misschien zelfs een feestje op de tribune te 
bouwen, de kar te trekken op momenten dat het moet? Laat 
je zien en horen! 

sv relstar
TELSTARTERS VERZAMELEN

Heb je inspiratie en leuke ideeën voor RELSTAR of zou je graag 
willen helpen (met de uitvoering) neem gerust contact op met 
Lois de Korte of Jarno van Essen en deel jouw input, want dat is 
hartstikke welkom! Enne... Leeftijd maakt niet uit! Van heel jong 
tot heel oud zijn welkom! 

Alvast bedankt en tot ziens op de tribune! 

En vergeet niet... Publiek voegt sfeer en opwinding toe aan de 
wedstrijd. Het motiveert de sporters in het veld! Kortom, ook en 
juist op de tribune wordt de wedstrijd gewonnen! 



https://www.dewelness.nl
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TOPTENT
gezellig samen naar de

Nieuw jaar, nieuwe kansen!

Goedendag altesaam,

Het is maandag 1 januari 2024 en ik zit 
lekker op de bank een stukkie voor de 
Orbit te tikken. De eerste Orbit in het 
nieuwe jaar. Deze Orbit gaat pas later 
in het jaar verschijnen dus vandaar dat 
ik de beste wensen voor 2024 jullie nú 
niet meer toewens, maar jullie wel allen 
toewens!

Dit jaar, 2024, wordt sowieso een rusti-
ger jaar voor de TopTenT dan 2023, welk 
stijf stond van de activiteiten: het B1 
toernooi, het jubileumfeest, de einddag, 
de startdag en wat er allemaal nog meer 
is georganiseerd. Wat een feestjaar was 
het hè! Allemaal met hun eigen dyna-
miek. De B1 dag met hoogwaardig korf-
bal uit het gehele land samengevoegd 
met onze gezelligheid, de vertrouwde 
einddag vol met familieactiviteiten, de 
voor het eerst georganiseerde startdag 
die ook meteen weer vertrouwd aan-
voelde en als klapstuk het jubileumfeest. 
Wat een feest was dat met al die oude 
vertrouwde gezichten, fantastisch, fan-
tastisch.

De einddag en de startdag zullen dit jaar 
hoogstwaarschijnlijk wel terugkomen. 
Een jubileumfeest op zijn vroegst over 4 
jaar en een toernooi zullen we wel zien 
wat er op ons pad komt.

Weer over dit jaar, 2024 dus, wat zal het 
ons gaan brengen? 
In de afgelopen ledenvergadering werd 
door de penningmeester al brutaal een 
voorzet gedaan dat de TopTenT dit sei-
zoen meer omzet moet draaien, maar 
geen schrik, dit is al gerealiseerd door 
de startersdag en het jubileumfeest dus 
we kunnen weer ontspannen uitademen 
en verder gaan we waar we gebleven 
waren. In het nieuwe veldseizoen wan-
neer we weer opengaan zal de TopTenT 
commissie met al zijn vrijwilligers weer 
zijn uiterste best doen om jullie op alle 
mogelijke manieren te behagen. Door 
jullie een schone TopTenT aan te bieden 
(wekelijks schoongemaakt door onze 
schoonmakers). Door jullie goede ser-
vice te bieden (wekelijks door onze bar-
vrijwilligers). Door jullie een goede op 
maat gemaakte maaltijd te bieden (we-
kelijks gebakken door ons bakkers).

Achter al deze teams staan natuurlijk 
ook weer roostermakers en inkopers die 
zich ervoor inzetten dat er geen enkele 
lege plek of tekort ontstaat. Genoeg te 
doen dus. Hulde voor al die mensen die 
zich hiervoor inzetten.

Ons hoofddoel is dat ook in 2024 jullie 
je weer zullen thuis voelen in onze Top-
TenT! Daar kunnen wij natuurlijk in faci-
literen maar zonder jullie, onze hoogge-
waardeerde gasten zijn wij niks. Dus we 
hopen dat jullie je weer helemaal H.d.P. 
(Heerlie de Peerlie) bij ons voelen en dat 
we jullie in groten getale weer mogen 
zien in onze TopTenT in het veldseizoen 
2024!

Groeten namens de kantinecommissie,
Arno van Oosterom
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vrijwilligerscoÖrdinatie
VACATURES

2023-2024 is tot nu toe een goed seizoen qua vrijwilligers. Het bestuur is compleet en 
de meeste commissies ook. De vrijwilligers voor de schoonmaak en bardiensten heb-
ben even rust tijdens de zaalcompetitie. Maar het bestuur en de commissies blijven 
het hele seizoen actief, net als de trainers, scheidsrechters en oud papier stapelaars. 
Na een prachtig jubileum in oktober is de jubileumcommissie opgeheven. 

Er blijven nog enkele dringende vacatures over:

  •  TC
  •  Hoofd Jeugdopleiding

P&Media commissie
WordPress kenner. We zoeken iemand die de commissie komt versterken en maande-
lijks de updates kan verzorgen. Geschatte tijd: ca 1 a 3 uur per maand.

Toernooicommissie
Nieuwe commissieleden.

We kunnen altijd aanvulling gebruiken bij 
  •  het fluiten van de wedstrijden 
  •  oud papier stapelen 
  •  schoonmaken in het voor- en najaar
  •  bardiensten in het voor- en najaar

Met alle leden samen geven we vorm aan onze mooie korfbalvereniging! 
Daar mogen we trots op zijn.

Als je interesse hebt voor een vacature of als je vragen hebt over het vrijwilligerswerk, 
neem dan contact met me op.

Toos Veldhuizen
Vrijwilligers coördinator
toosveldhuizen@gmail.com

mailto:toosveldhuizen%40gmail.com?subject=Vacature%28s%29%20vrijwilligers


31

DEDEoRBIToRBIT

sponsor van de maand

Mijn naam is David Marchal en samen met mijn vader (ook eigenaar van het Volkswagen Campercentrum in Amersfoort) ben ik 
eigenaar van het Westfalia Campercentrum in Barneveld.
Wij zijn inmiddels twee jaar gevestigd op het industriegebied de Harselaar in Barneveld met het Westfalia Campercentrum. Ons team 
bestaat uit 11 werknemers: monteurs, verkoopadviseur, gastvrouw en een service- en magazijnadviseur.
 
Al 60 jaar is Westfalia een begrip in de wereld van compacte campers. Premium campers, waarin design, innovatie en kwaliteit 
de boventoon voeren. Wij zijn de enige officiële en gespecialiseerde dealer in Nederland enj zijn gevestigd op industriegebied de 
Harselaar in Barneveld. 

Wij hebben in onze showroom diverse campers staan zoals een Westfalia Ford Nugget, Columbus en een Sven Hedin. Tevens hebben 
een shop en een werkplaats. Alle camperservice onder één dak. Kom langs en ontdek het zelf!
Wij vinden servicegerichtheid belangrijk in ons bedrijf en willen dat onze klanten zich bij ons thuis voelen. En daarbij bij ons aan het 
juiste adres zijn voor verkoop/ reparatie/aanpassingen aan de compacte buscamper.
 
Inmiddels zijn wij al enige jaren sponsor bij Telstar. Wij vinden het tof dat wij jullie vereniging ieder jaar financieel kunnen ondersteunen 
en daarbij een steentje kunnen bijdragen.

En natuurlijk bent u ook van harte welkom om bij ons een bezoekje te brengen aan onze showroom.

WESTFALIA CAMPERCENTRUM

Westfalia Campercentrum
Harselaarseweg 36, 3771 MB Barneveld

0342 48 97 10
www.westfaliacampercentrum.com

https://www.westfaliacampercentrum.com
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FAMILIE BEUKENS
op visite bij...

De familie Beukens bestaat uit Bertus 
(39), Jorine (37) en hun kinderen Tjerk 
(14), Rachel (13), Hadassah (10) en 
Thera (6). 

Tjerk speelt momenteel in de B1 en 
Hadassah in de D2. Rachel heeft net 
een proeftraining bij de C2 gedaan en 
heeft zich opgegeven om lid te worden. 
Binnenkort hoort ze in welk team ze 
komt. 

Jorine en Bertus, hebben jullie vroeger 
zelf gekorfbald?
Nee, we hebben beide niet gekorfbald 
vroeger. Jorine heeft op korfbal gezeten 
en gaat elke week naar de sportschool en 
Bertus sport regelmatig bij de vrijwillige 
brandweer.

Vinden jullie het leuk om zelf te gaan 
korfballen in de toekomst? 
We vinden korfbal een leuke sport om 
naar te kijken, vooral leuk om naar de 
wedstrijden van onze kinderen te kijken. 
Voor nu geen korfbal voor ons maar je 
weet nooit wat de toekomst brengt.

Doen jullie ook vrijwilligersactiviteiten 
voor de club en welke?
Jorine maakt al een aantal jaar schoon en 
vorig jaar was ze teamouder. Bertus kon 
vanwege zijn werk tot voorkort weinig 
voor de club betekenen.

Jorine, hoe zien de trainingsavonden 
eruit met sportende kinderen?
Gelukkig trainen de kinderen op dezelfde 
avonden. We zorgen dan dat we op tijd 
kunnen eten en dan gaat eerst Hadassah 
naar training en daarna Tjerk. Rachel 
zit op turnen en die traint één of twee 
andere avonden en hoopt binnenkort 
weer te gaan korfballen. Dus de week is 
goed gevuld met sporten. Op zaterdag is 
er naast de wedstrijden ook altijd nog de 
zwemles van Thera.

Bertus, hoe ziet een wedstrijdzaterdag 
er bij jullie uit?
Jorine regelt eigenlijk altijd alles rondom 
de wedstrijden op zaterdag. Zij is meestal 
degene die rijdt en bij de wedstrijden 
gaat kijken. Als ik kom kijken kan ik erg 
genieten van het spel van onze kinderen 
samen met hun team.

Tjerk, hoe lang speel jij al korfbal?
Ik speel inmiddels al bijna acht jaar 
korfbal.

Wat was je leukste wedstrijd en 
waarom?
Ik heb niet specifiek één wedstrijd die ik 
het leukste vond. Ik geniet van wedstrijden 
waar de spanning oploopt omdat we aan 
elkaar gewaagd zijn en we er uiteindelijk 
met de winst van doorgaan. 

In welk team wil je na de B1 spelen?
Mijn droom is om ooit nog eens in het 
eerste te spelen.

Hadassah, waarom ben je gaan 
korfballen? 
Ik zag korfbal bij de wedstrijden van Tjerk 
en het leek mij ook erg leuk.

Wat vind je het leukste bij de korfbal en 
waarom?
Ik vind de wedstrijden leuk, vooral het 
wisselend aanvallen en verdedigen en in 
grote vakken spelen.

Wat vind je leuk aan Telstar?
Het is een leuke club die leuke activiteiten 
regelt naast de gewone trainingen, ook 
heb ik leuke coaches. 

Rachel, waarom heb je een proeftraining 
gedaan?
Ik heb een aantal jaren op turnen gezeten 
maar heb daar geen plezier meer in. In het 
verleden heb ik al een jaar gekorfbald en 
had zin om daar weer aan te beginnen. 

Met welk team heb jij meegetraind?
Ik mocht twee keer meetrainen met de C2, 
dat was erg leuk. Ik werd leuk ontvangen 
door de teamleden en coaches. 

Hoe is de proeftraining bevallen?
Ik vond het erg leuk en ik ben het nog niet 
verleerd. 

Dus je wordt lid?!
Inmiddels heb ik me aangemeld als lid en 
ben benieuwd in welk team ik kom.

Thera, vind je het leuk om bij de 
wedstrijden te kijken?
Vooral met het veldseizoen ga ik mee naar 
een wedstrijd, meestal ga ik dan lekker 
spelen bij Telstar.

Ga je later ook korfballen?
Ik ben nu nog bezig met zwemles en dat 
moet ik eerst afmaken van papa en mama. 
Daarna wil ik bij turnen en korfbal gaan 
kijken.

Jorine:  We genieten als gezin van het 
betrokken zijn bij Telstar. We willen op 
deze manier iedereen bedanken die zich 
inzet om onze kinderen te laten groeien 
bij korfbal.



Nieuwjaarsreceptie & -feest

Allereerst wensen wij u en jou een gelukkig, gezond 
en sportief nieuw jaar toe!

Ook willen we iedereen bedanken voor het jaar 2023. 
Het was het jaar waarin Telstar 60 jaar mocht bestaan 
en we dit groots hebben kunnen vieren!

Op zaterdag 6 januari zijn we samen het nieuwe jaar 
ingegaan. Om 20:00 uur was de inloop en om 20.30 
uur werden de glazen champagne uitgedeeld. 
Een quote die Rob Harmsen aanhaalde in zijn speech:

“Het leven is wat je gebeurt, 
terwijl je andere plannen had”

(John Lennon)

Na de speech van Rob Harmsen hebben we samen 
geproost op het nieuwe jaar! Het was een gezellige 
avond met heerlijke hapjes van Steltenpool.

Later op de avond werd de dansvloer geopend en zijn 
de eerste dansjes van 2024 gewaagd onder muzikale 
leiding van Jochem. 
Daarnaast zijn er weer leuke foto’s gemaakt met on-
der andere families, vrienden en teams (staan op de 
website, red.). Hierop is te zien dat iedereen zijn best 
heeft gedaan er op zijn mooist uit te zien. 

Het was een geslaagde avond en we zijn blij dat we 
het nieuwe jaar zo met elkaar mochten starten!

feestjes en partijtjes
TELSTAR EVENEMENTEN COMMISSIE
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Bierproeverij

De donkere dagen voor kerst waren weer aange-
broken en dat zorgde ervoor dat men toch wat meer 
behoefte kreeg aan het samenzijn, gezelligheid, een 
hapje en een drankje. 
 
Wij van de TEC besloten dat we hier iets mee moes-
ten. En ja, op 24 november j.l. stond er daarom een 
bierproeverij gepland voor onze leden. 

Na een korte zoektocht was Hellobier uit het Bra-
bantse Veghel bereid om voor ons een aantal bie-
ren mee te nemen en hier in onze kantine een leuk 
en interessant praatje bij te houden. 
 
Van een winterbok tot een IPA. Vijf hele verschil-
lende bieren zijn door iedereen geproefd en onder-
ling waarschijnlijk ook beoordeeld op smaak, geur 
en wat er dan al niet meer bij het bierproeven komt 
kijken. Ook werd er bij elk biertje een bijpassend 
hapje geserveerd om de smaakpapillen te verassen. 
 
De reactie van jullie was zeer positief en daarmee 
volgens ons ook voor herhaling vatbaar! Houd de 
website dus goed in de gaten. 
 
Dank voor jullie aanwezigheid en tot de volgende 
activiteit!

Sinterklaas

Lieve Telstarters, 

Sinterklaas is al een tijdje verdwenen, 
Maar is vlak voor zijn verjaardag ook aan Telstar verschenen. 

Hij begon zijn bezoek aan Telstar in de sportkantine, 
Waar de Kangoeroes, Neushoorns en Zebra’s heel goed konden zingen. 

Ze zongen daar minutenlang elk bekend Sinterklaaslied, 
Want de speciale pietenoproepverbinding deed het niet. 

Het lange wachten werd gelukkig beloond.  
Want voor elk zoet kindje lag er een gedicht en cadeautje op de stoomboot. 

Na dit gezellig en kneuterig uurtje, 
Scheurden de Pieten met de Sint naar Terschuurtje. 

Daar waren een heleboel Hulppieten in opleiding, 
Die konden turnen, korfballen, klimmen en sommigen maakten zelfs een sliding. 

Na al het geklauter en geklim, 
Deelde Sint ook cadeautjes uit in deze gym. 

Al met al was het een geslaagde activiteit, 
Gevuld met een hoop hilariteit. 

Sinterklaas denkt met een warm hart aan Telstar terug, 
En komt volgend jaar opnieuw met een hoop cadeautjes op Piet’s rug. 

Liefs en een sportieve groet, 
Sinterklaas en alle Pieten



Relax fauteuils   •   Design fauteuils   •   Sta-op fauteuils   •   Hooglaag bedden    •   Matrassen   •   Het beste matras ter wereld   •   Herstoffering

Al meer dan 25 jaar een begrip en toonaangevend.
Drs. W. van Royenstraat 1, 3871 AN Hoevelaken, Tel. nr. 033-4893389  
Openingstijden: di. do. vr. za: 10.00 tot 16.00 uur, 
Ma. en wo. en ook na 16.00 uur alleen op afspraak 

Bedden voor iedere periode van uw leven

www.leefcomfort.nl 

Een bed voor 20-ers maar ook voor opa en oma, een bed wat je bij iedere situatie in je leven helpt.
Bij een bevalling thuis zet je eenvoudig het bed hoger en wanneer je een sportblessure hebt opgelopen kom je met dit bed 
gemakkelijk in- en uit bed. Ook bij een ernstige ziekte of ouderdom bewijst dit gecertificeerde bed zijn nut. 
Zelfs bij zorg aan bed is dit bed goedgekeurd.

Bedbodem hoogte vanaf 25 cm. tot 80 cm. instelbaar.
Dit bed biedt mogelijkheden wat geen enkel ander bed kan.
Comfort en televisie standen die u nog nooit heeft ervaren
Een keur aan opties, ombouw mogelijkheden en stofferingen.
Erg hoge kwaliteit motoren en frame.
Zeer uitgebreide garantie.

http://www.leefcomfort.nl
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vrijwilliger van het jaar trofee
MARIEKE LAGEMAAT

De uitreiking van de ‘Anje de Haan’-trofee vond begin oktober plaats, maar werd pas tijdens de jaarlijkse 
Algemene Leden Vergadering op woensdagavond 25 oktober in een filmpje getoond 
aan de aanwezigen. 

Tevens overhandigde de voorzitter, Rob Harmsen, het bijbehorende 
certificaat aan Marieke Lagemaat. ,,Deze trofee is een belangrijk 
gebaar om te laten zien dat wij de inzet van vrijwilligers 
waarderen’’, aldus Rob.

Zoals gezegd, eerder deze maand toog een 
vertegenwoordiging van het bestuur naar het huis van 
Marieke. In het filmpje is Arina de Korte, Vrijwilliger van 
het jaar 2022, te zien die dit jaar de trofee graag wilde 
uitreiken aan haar opvolgster. De echtgenoot van Marieke, 
Arend, zat in het complot en daarom kon Marieke thuis 
worden verrast. Dat had nog wat voeten in aarde, zoals 

het filmpje op de 
website (of YouTube) 
laat zien. Na de 
stiekeme overhandiging 
van de trofee werd het al 
die tijd stilgehouden.

Marieke doet veel vrijwilligerswerk achter 
de schermen, zoals het wedstrijd-secretariaat, aanspreekpunt voor 
ouders van jeugdleden, kampioenen huldigen en ze is jarenlang 
trainer geweest van verschillende jeugdteams. Ook heeft o.a. zij er 
voor gezorgd dat Telstar nu een Midweekteam heeft.

Wat is de ‘Anje de Haan’-trofee?
De “Vrijwilliger van het Jaar-trofee” is vernoemd naar Anje de Haan. Zij heeft als voorzitter (en later als ouder) heel veel voor Telstar 
gedaan.

Vrijwilligers verdienen waardering
Bij Telstar worden alle functies uitgevoerd door vrijwilligers. Vrijwilligers die over het algemeen met veel plezier de sport bij onze 
vereniging mogelijk maken. Wij zijn als vereniging erg dankbaar voor al onze vrijwilligers.

Ieder jaar wordt er bij onze vereniging één van deze “top”-vrijwilligers in het zonnetje gezet door het uitreiken van de ‘Anje de Haan’-
trofee. Een prijs die we als vereniging uitreiken aan een vrijwilliger die een bijzondere prestatie heeft neergezet in het afgelopen jaar.
Marieke mag zich vanaf nu een jaar Vrijwilliger van het Jaar noemen.

Het overvalsfilmpje staat op:
Onze website: www.kvtelstar.nl/2023/10/26/anje-de-haan-trofee-2023-voor-marieke-lagemaat/
YouTube: www.youtu.be/6wXxRfMv7u8

https://www.kvtelstar.nl/2023/10/26/anje-de-haan-trofee-2023-voor-marieke-lagemaat/ 
https://youtu.be/6wXxRfMv7u8 


 

 
 
 
 
















 

http://www.aannemersbedrijfberkhof.nl
http://www.molenmakersbedrijfberkhof.nl
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DAGELIJKS BESTUUR
Voorzitter Rob Harmsen
Vice Voorzitter Bep van der Molen voorzitter@kvtelstar.nl
Penningmeester Wilbert van Dijk penningmeester@kvtelstar.nl
Secretaris Bas Munter secretaris@kvtelstar.nl
Lid Jaap van Brummelen

BESTUUR
Commissieleden Arno van Oosterom, Britt van den Top, Edwin van Dunschoten, 
 Maureen van Goethem, Peter Jakobs, Wout Veldhuizen

FINANCIËLE COMMISSIE Wilbert van Dijk penningmeester@kvtelstar.nl
 René van Kommer, Sander Voets

TECHNISCHE COMMISSIE   
Voorzitter Peter Jakobs tc@kvtelstar.nl
Coördinator Ineke van der Vliet tc@kvtelstar.nl
Facilitair beheer Berdien Bruining berdienvanwezel@hotmail.com
Hoofd Jeugdopleiding Vacature

Wedstrijdsecretariaat
Senioren en A-jeugd Arjan van Leijenhorst avl88@hotmail.com
B- en C- jeugd Casper van Goethem caspervgoethem@gmail.com
D-, E- en F-jeugd Marieke Lagemaat lagemaat80@gmail.com

Trainersbegeleiding/Technisch Beleid
A & B Mieke van Hoorn miekevanhoorn@gmail.com
C- jeugd Lois de Korte loisdekorte@hotmail.com
D- jeugd  Thijs van Brummelen sjiht@hotmail.com 
E- jeugd Peter Jakobs jakobspeter@hotmail.com
F- jeugd  Marieke Jakobs mariekejakobs@gmail.com

Oefenwedstrijden Casper van Goethem caspervgoethem@gmail.com
Chauffeursschema’s Wendy Visser wendy.visser.stubbs@gmail.com

Toernooicommissie
Coördinatie toernooien Vacatures!!! toernooicommissie@kvtelstar.nl
Schoolkorfbal Toos Veldhuizen, Sandra Mulder, Corinne schoolkorfbal@kvtelstar.nl

Aanwijzing zaalwachten/tellers Joost Geluk joostgelukkig@hotmail.com

SCHEIDSRECHTERSCOMMISSIE
Voorzitter / KNKV Kurt Metz korfbalscheidsrechter@gmail.com
Begeleiding scheidsrechters Wendy Visser, Lois de Korte, Kurt Metz, Marit Metz arbitrage@kvtelstar.nl
Aanwijzing scheidsrechters Kurt Metz, Marit Metz
   
KANTINECOMMISSIE   
Voorzitter Arno van Oosterom arnovanoosterom@gmail.com
Commissieleden Richard van Duinkerken, Robèrt Engel
Inkoop Bianca van de Coterlet b.vd.coterlet@kpnmail.nl
Bardiensten Herman van de Berg
Schoonmaak Nelleke Kaai nellekekaai@outlook.com

COMMISSIES



Van Maanen
mode & textiel

 ▪ Oosterdorpsstraat 48-50 ▪ Hoevelaken ▪ Tel.: 033 253 43 75 ▪

https://eddywernsen.nl
https://www.bloemenhuisvinkvoorthuizen.nl


41

DEDEoRBIToRBIT

ONDERHOUD & BEHEER
Beheerder accommodatie Edwin van Dunschoten  evandun@planet.nl
Commissieleden Wout Veldhuizen, Martin van Essen, woutveldhuizen@gmail.com
 Stefan Kuijt 
Materiaal Cees Noorland noorland.bernhard@gmail.com
Hovenier Jarno van Essen

KLEDINGCOMMISSIE
Coördinator Rianca van der Horst kledingcommissie@kvtelstar.nl
 Sarah van der Meer

SPONSORCOMMISSIE
Voorzitter Wout Veldhuizen sponsorcommissie@kvtelstar.nl
Secretaris Cobi Smink cobismink@planet.nl
Commissieleden Bert Veldhuizen,  Herman Vreekamp, Coby Rozendaal

PR & MEDIA COMMISSIE
Voorzitter Maureen van Goethem pr@kvtelstar.nl
Secretaris Esther van Beem
Commissie-/Redactieleden Orbit Marion Zuurveen, Eline Voets redactie@kvtelstar.nl
Vormgeving/Drukwerk Maureen van Goethem  
Clubfotografie Dennis van Keulen
Webredactie Maureen van Goethem, (backup) Marcel van der Vliet
Website-onderhoud&techniek Maureen van Goethem, (backup) Vacature
ClubTV Maureen van Goethem
Webhosting Steffen Kemme websitebeheer@kvtelstar.nl
IT Viktor van Goethem
Bezorging Orbit Mw. van Maanen, Toos Veldhuizen
Persrelaties Maureen van Goethem

TELSTAR EVENEMENTEN COMMISSIE
Voorzitter Britt van den Top tec@kvtelstar.nl
Penningmeester Commissielid
Commissieleden Woutera Teeuwissen, Rowan van Ginkel, Britt Oosterbroek,
 Carmen de Groot, Tim van Oosterom, Bente van den Top 

OUD PAPIER Arina de Korte arinadekorte@gmail.com 

OVERIGE FUNCTIES
Ledenadministratie Anneke Smink ledenadministratie@kvtelstar.nl
Vrijwilligers Coördinatie Toos Veldhuizen toosveldhuizen@gmail.com
Sportlink Beheer Bas Munter  bas.munter@kpnmail.nl
Vertrouwenspersonen Jan Bleeker, Berdien Bruining vertrouwenscontactpersoon@kvtelstar.nl
Verjaardagskaarten jeugd Marrie van de Hoeven
Ziekenboeg Marrie van de Hoeven
Einddag Arno van Oosterom, Bas Munter, Bianca van de Coterlet, 
 Edwin van Dunschoten, Rob Harmsen, 
Club van 25 Bas Munter, Edwin van Dunschoten, Rob Harmsen
Grote Clubactie Vacature
SV Relstar Lois de Korte, Britt van den Top, Jarno van Essen,
 Bjorn de Groot loisdekorte@hotmail.com



Uw installateur voor:
Elektrotechniek
Beveiliging
NEN inspecties

Datacommunicatie
Onderhoud
24-uurs service

Telefoon: 0342 461 789
www.sloof.nl

LEDEN
wijzigingen doorgeven

Willen jullie, om de administratie van 
Telstar (weer) up-to-date te maken en 
te houden, adreswijzigingen, nieuwe 
e-mailadressen en nieuwe telefoonnum-
mers doorgeven? 

Dit kan via de website door gebruik te 
maken van de knop “Wijzigen gegevens” 
op de homepage of ga naar deze link
www.kvtelstar.nl/wijzigen-gegevens/

Dank voor het doorgeven.

Bas Munter, 
Secretaris

https://sloof-elektro.nl
https://www.kvtelstar.nl/wijzigen-gegevens/
https://www.kvtelstar.nl/wijzigen-gegevens/
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SENIOREN

Team  Contactpersoon E-mail

S 1 Arjan van Leijenhorst avl88@hotmail.com

S 2 Herman van den Berg hermanvandenberg3@hotmail.com

S 3 Tineke Hempenius tineke.hempenius@hotmail.com

S 4 Nathanie Pols nathaniepols@gmail.com

S 5 Geert Teeuwissen geertteeuwissen@hotmail.com

Midweek 1 Daphne van Dunschoten daphnevandunschoten@gmail.com

Rekreanten Anneke van Goor annekekisteman@live.nl

KombiFit  Toos Veldhuizen toosveldhuizen@gmail.com

JUNIOREN

A 1 Lois de Korte loisdekorte@hotmail.com

A 2 Jochem Kok jochem-kok@hotmail.com

ASPIRANTEN

B 1 Casper van Goethem caspervg8@gmail.com

B 2 Tessa Rosbergen tessa.rosbergen@hotmail.com

   

C 1 Brit van Dunschoten britvandunschoten@gmail.com

C 2 Hans Veldman veldman.hans@live.nl

PUPILLEN

D 1 Martine Noorland noorland.bernhard@gmail.com

D 2 Mark van Dunschoten markvandunschoten@gmail.com

D 3 Ronnie van Middendorp

   

Olifanten E1 Bente van den Top bentevdtop@gmail.com

Tijgers E2 Britt Oosterbroek brittoost@icloud.com

IJsberen E3 Daniël van Doornik vandoornikdaniel27@gmail.com

   

Vossen F1 Esther Vermeij e.vermeij89@gmail.com

Koala’s F2 Vivian Hafkamp vivianhafkamp@hotmail.com

KANGOEROES

Kangoeroes Rosanne de Jong roos153@hotmail.com

CONTACTPERSONEN
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